

Hjortespring Naturplejeforening

Bestyrelsesmøde 10. januar 2024

Til stede: Ejner, Thais, Kim, Tove, Lone, Erling, Christian, Grethe, Klaus (ref)

Afbud fra Pernille, Finn

1. Godkendelse af referat

Referat af mødet d. 23. november blev godkendt.

2. Siden sidst

Der er lukket ned for vinteren: vand, strøm, foderkasser mm.

Sti langs træbank er blevet voldsomt opkørt ifm. træfældning. Ejner har nævnt for kommunen.

3. Slutregnskab

Ejner havde fremsendt foreløbig version til bestyrelsen. Kommentarer:

Enkelte rykkere fremsendt til medlemmer ang. kontingent. Detaljering af regnskab til generalforsamling vil følge tidligere år. Ekstra detaljer vil være tilgængelige for bestyrelsen af hensyn til fremtidige beslutninger om kødpriser mm.

Regnskabet blev godkendt af bestyrelsen.

Der var et lille likviditetsproblem omkring afregning af kød. Kan håndteres enten ved forudbetaling også for hakket kød eller ved at hæve a conto beløb for kødpakker – bør overvejes for kommende sæson. Der blev eksperimenteret med en pistoludskæring i efteråret – vil nok blive droppet i den kommende sæson.

4. Generalforsamling (planlagt til 6. marts 2024) - indstillinger

a. Beretning

Ejner vil skrive og rundsende til bestyrelsen

b. Regnskab – se ovenfor

c. Forslag

Ejner havde fremsendt forslag om præcisering om én stemme per husstand: Støttet af bestyrelsen – også aftalt at indføje at bestyrelsen kan tildele fritagelse for opgaver til visse medlemmer

d. Budget

Erling laver forslag. Der indsættes udgift til at forny en del af foderkaserne. Forventer stadig samme antal dyr fra de samme avlere (12 kreaturer og op til omkring 15 lam), og at aftage 7 kreaturer til salg hos medlemmer.

e. Opstilling til bestyrelsesposter for 2024. Centrale poster bliver foreslået besat med de samme personer – bortset fra kasserer hvor Erling gerne vil trække sig efter lang og tro tjeneste. Thais stiller op til denne post.

5. Evt.

Christian foreslog en gentagelse af billedagen (arrangement primært for børn hvor der fanges biller i glas, kikkes på dem, billevæddeløb mm) til august – og vil gerne stå som ansvarlig for dette. Enighed om at det er en rigtig god ide så det bliver planlagt.

Det vil være fint med lidt flere engagerede personer i foreningen. Alle er velkomne. Ejner og Lone vil spørge lidt omkring.